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Årsmöte hölls 091004 i Hjorts MC´s klubbstuga, i Hjortsberga.

SMC-KRONOBERG.
Styrelsen har haft 8st styrelsemöten under verksamhetsåret.

STYRELSENS SAMMANSÄTTNING:
Ordförande: Björn Jacobsson
Kassör: Tommy Johansson
Sekreterare: Per Ottosson
Ledamot: Kaj Viljakainen
Ledamot: Gunilla Helge
Ledamot: Knut Rasmusson
Ledamot: Pia Viljakainen
Supleant: Annika Helge
Supleant: Heike Furst
Valberedning: Arne Enoksson
Valberedning: Kent Göransson
Valberedning: Leif Eriksson
Revisor: Kerstin Bengtsson
Revisor: Göran Andersson
Revisorsup: Bernt Gustavsson

SMC-KLUBBAR I KRONOBERG.
Tullgarns MCC
RDT MC
Nottebäcks MCK
MCK Vikingarna
MCK Röde Orm
MCK Gränsridarna
MCC S:t Christopher
Markaryds MCK
Hjorts MCK
Hermans Hedningar LMCK
FMCK Kronoberg
Fladderbikes MC
Darkwood´s MC
Alstermo MCK

KURSER.
SMC School Grundinstruktörskurs har Per Ottosson och Kaj Viljakainen genomgått.
På storkurshelgen i Borlänge deltog Björn, Annika, Tommy, Knut, Pia, Kaj och Gunilla



KRONOBAJKEN.
Länets egen tidning har skickats ut i 1250 exemplar. Den delades även ut på bilprovning samt
mc firmor.

KRONOBERGSRUNDAN.
100606 genomförde vi kronobergsrundan. Det kom 78 st som körde den härliga rundan
med fika på Kärrasands camping och grilltallrik vid målet hos MCC St Christophers

UTÅTRIKTADE AKTIVITETER.
Vid öppet hus på Mickes motor deltog styrelsen lördag och söndag.
Vid öppet hur på Verona deltog styrelsen lördag och söndag.
Vi stod vid Citygross och visade upp oss för allmänheten som en del i kampanjen ”se oss”
Vi har dragit igång vår övningsbana vid Räppe, haft invigning på densamma och varit där varje
onsdag under säsongen 2010.

ORDFÖRANDEMÖTEN
Björn har deltagit på tre stycken ordförandemöten under året.

RIKSÅRSMÖTE 2010.
Vid riksårsmötet som genomfördes i Åre deltog Björn Jacobsson och Gunilla Helge från
kronobergs styrelse.

SLUTORD
Styrelsen har med denna redogörelse gett en övergripande sammanfattning av
verksamheten i SMC Kronoberg 2009-2010. Medlemsantalet ligger idag på 1565 medlemmar
vilket är något mer än föregående år. Viljan att deltaga i styrelsearbetet har blivit större vilket
känns mycket positivt och vi arbetar vidare på att hitta fler som vill hjälpa till både i
styrelsearbete men framför allt i våra arbetsgrupper så att vi kan göra mer för medlemmarna i
distriktet.

Styrelsen vill tacka för förtroendet som visats oss under 2009-2010 och hoppas nya styrelsen
får fortsatt samma förtroende.

Styrelsen SMC Kronoberg
Växjö


